

Buddha & Sacred Relics Veneration

We are honored to present at this ceremony five sacred relics of Śākyamuni Buddha and four of his great arahant disciples: Ven. Sāriputta, Ven. Moggallāna, Ven. Ānanda, and Ven. Bakkula.

These sacred relics have been reverently conveyed from Master Taixu's Relic Stupa at Triple Wisdom Hall, Malaysia.

RELICS EXHIBITION & VENERATION DATES & TIME

November 21 & 22, 2026

9:00am to 3:30pm

KATHINA CEREMONY

November 22, 2026

9:30am to 12:30pm

A DAY OF MINDFUL PRACTICE

November 21, 2026

9:00am to 3:30pm

Kathina Offering

Kaṭhina is an auspicious occasion for Buddhists to honor the monastic Sangha and cultivate generosity through offerings. Traditionally observed after the annual Rains Retreat, it celebrates the Sangha's dedication to preserving the Buddha's teachings and exemplifying compassion, wisdom, and harmony.

In consideration of the Midwest's cold winters, MABA observes a Winter Retreat in place of the traditional Rains Retreat and celebrates Kaṭhina Day in late November.



DONATIONS

- Cash or check donations can be made in-person at MABA.
- Mail your check to:
MABA
299 Heger Lane
Augusta, MO 63332
- Via Zelle:
office@maba-usa.org
- Other online donation options: Visit our website (<https://maba-usa.org/contribute>) and click "Kathina Donation."



Scan & Click
Kathina Donation

Buddha & Sacred Relics Exhibition And Veneration & Kathina Ceremony 2026



Mid-America Buddhist Association
299 Heger Ln
Augusta, MO 63332 USA
www.maba-usa.org



佛及圣众舍利瞻礼

我们非常荣幸在此次法会中恭请五尊圣舍利供大众瞻礼，分别为释迦牟尼佛及其四位大阿罗汉弟子，舍利弗尊者、目犍连尊者、阿难尊者和薄拘罗尊者的舍利。

此诸舍利，悉由马来西亚三慧堂太虚大师舍利塔迎请而来。



舍利开放瞻礼日期和时间

2026年11月21日和22日
上午9:00至下午3:30

供僧日

2026年11月22日
上午9:30至下午12:30

一日禅修

2026年11月21日
上午9:00至下午3:30



供僧日

供僧日（巴利语：Kathina）是佛教徒向出家僧众表达敬意、广修供养的殊胜因缘。僧众肩负住持佛法、守护道场、弘法利生之重任，并以清净和合的僧团生活，为我们在纷繁复杂的世界中展现慈悲、智慧与和谐的典范。

依照佛教传统，供僧日于每年雨安居圆满之后举行，通常适逢深秋时节。

因应美国中西部寒冷的冬季气候，美中佛教会（MABA）将传统的雨安居调整为冬安居，因此每年的供僧日定于十一月下旬举行。

捐赠方式

- 您可以来访 MABA 时以现金或支票捐款。
- 将您的支票邮寄至：
MABA
299 Heger Lane
Augusta, MO 63332
- 使用Zelle转账：
office@maba-usa.org
- 其他线上捐款方式：访问我们的网站
(<https://maba-usa.org/contribute>)，
并点击 Kathina Donation。



Scan & Click
Kathina Donation

佛及圣众舍利瞻礼 法会与供僧日

2026



Mid-America Buddhist Association
299 Heger Ln
Augusta, MO 63332 USA
www.maba-usa.org